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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lássunk tisztán az egerszalóki szennyvíziszap 
ügyében!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy kis cég évente 200 ezer tonna szennyvíziszapot tervez elhelyezni az egri borvidék közepén, az
egri  termálvölgyben,  Egerszalók  közelében.  Az már  tudható,  a  külföldi  szállítmányok  nagyobb
hányadát  lakossági  szennyvíziszap  tenné  ki,  de  több  tízezer  tonna  állati  és  növényi  hulladék
kirohasztott anyaga is érkezne ide. Az iszapot az egerszalóki termálforrástól nem messze kevernék
össze mésszel és homokkal, hogy talajjavító anyagot állítsanak elő belőle.

2019. július 18-án közérdekű adatigényléssel fordultunk a helyi hulladékhasznosítási ügy kapcsán a
Heves Megyei Kormányhivatal vezetőjéhez, hogy van-e eljárás folyamatban.

Dr. Pajtók Gábor válaszában kifejtette, hogy az "Egerszólát II. - homok" védőnevű bánya területét
érintően hulladékhasznosítási tevékenységre vonatkozó engedélyezési eljárás nincs folyamatban.

Ennek ellentmond az a tény, miszerint a Heves Megyei Kormányhivatal Egri Járási Hivatala 2019.
május 10. napján HE-02/KVTO/01739-37/2019. iktatószámon nyilvántartott végzést bocsátott ki.
Ebben  hiánypótlásra  szólítja  fel  a  Midori-Öko  Kft-t  hulladékhasznosítási  tevékenységre
vonatkozóan  kezdeményezett,  folyamatban  lévő  környezethasználati  engedélyezési  eljárása
kapcsán.  A  Heves  megyei  Kormányhivatal  27  pontban  kifogásolta  a  cég  engedélykérelmét,
amelyben  Olaszországból  származó  szennyvíziszap  lerakására  kért  engedélyt  Egerszalók  és
Egerszólát  között  egy régi  homokbányában.  A fent  említett  végzés  a  birtokomban van.  Azt  dr.
Kovács Melinda kormánytisztviselő írta alá.

Így  ez  az  engedélyezési  eljárás  a  mai  napig  folyamatban  van,  vagy  ellenkező  esetben



megszüntetéséről  szóló  határozatnak  kellett  volna  születnie.  Ilyen  azonban  a  Heves  Megyei
Kormányhivatal  internetes felületein nem található.  Vélhetően a  felháborodástól  félve,  az ügyet
érintő további döntésekről az illetékesek semmit nem osztanak meg a nyilvánossággal.

Mindezek miatt kérdezem:

Fedi-e  a  valóságot  a  Heves  Megyei  Kormányhivatal  vezetőjének  állítása,  miszerint  az
"Egerszólát  II.  -  homok"  védőnevű  bánya  területét  érintően  hulladékhasznosítási
tevékenységre vonatkozó engedélyezési eljárás nincs folyamatban? 

Nyújtott-e  be  korábban  környezethasználati  engedély  iránti  igényt a  Midori-Öko  Kft,  az
"Egerszólát II. - homok" védőnevű bánya területére? 

Amennyiben igen: 

Elindult-e az engedélyezési eljárás? 

Valóban felszólították hiánypótlásra a céget? 

Eleget tett a cég a hiánypótlásnak? 

Megszüntették-e azóta az engedélyezési eljárást? 

Ha igen, ki, mikor és miért szüntette meg? 

Ha megszüntetésre került, úgy kérem a határozat megküldését! 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. szeptember 3. 

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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